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رئیس اتحادیه صنف خرازان شــیراز گفت: صنف خــرازان دچار رکود 
شــده و فروش آنها کاهش یافته و می توان گفــت این صنف با کاهش 
30درصدی مشــتری مواجه شــده و ابطال زیاد پروانه ها در این صنف، 

حاکی از همین موارد است.
در میان تمام کسب و کارها، میزان فروش و عدم کاهش درصد مشتریان 
سهم آن کسب و کارهایی است که خرید از آنها برای مردم ضروری تر به 
شمار می رود. در این میان صنفی مانند خرازی که اقلام آن در سبد اول 
خانوار نیست، با ریزش شمار مشتریان و کاهش چشمگیر فروش اقلامی 

مانند ادکلن مواجه می شود.
پیمان عماد، رئیس اتحادیه صنف خرازان شــیراز با اشاره به رسته هایی 
که زیرمجموعه اتحادیه صنف خرازان هستند، در گفت وگو با شیرازنوین 

می گوید: صنف خرازان 6 رسته دارد که شامل کالای بهداشتی، آرایشی، 
خــرازی، نخ و کامــوا، بدلیجات، جعبه های کادویی و تم تولد اســت و 
وضعیت اقتصادی و نوسانات دلار بر این صنف تأثیر زیادی گذاشته است.
وی ادامه می دهد: البته کالاهای تولیدی داخلی در این صنف داریم، اما 
در رسته ای مانند کالاهای آرایشــی بهداشتی، بخش اعظم کالاهای ما 
وارداتی هستند که فعالان این رسته صنفی را برای قیمت گذاری و خرید 
کالا و جایگزین کردن اقلام فروخته شده خود، دچار مشکل کرده است.

عماد با اشــاره به اینکه این صنف در سبد اقلام ضروری سبد خانوار قرار 
ندارد، بیان می کند: صنف خرازان دچار رکود شده و فروش آنها کاهش 
یافته و می توان گفت این صنف با کاهش 30درصدی مشــتری مواجه 
شده و ابطال زیاد پروانه ها در این صنف، حاکی از همین موارد است؛ 10 

درصد اعضای ما از ابتدای امسال از ادامه کار انصراف داده اند.
وی می افزاید: فروش ادکلن در صنف ما در سال های اخیر کاهش زیادی 

داشته است و می توان گفت از نصف هم پایین تر آمده است.

عماد در بخش دیگری از سخنان خود با تأکید بر اینکه اصناف ما امروز 
با افزایش مالیات بیش از 5برابری مواجه شده اند، بیان می کند: متأسفانه 
امروزه شاهد این هستیم که برخی از صنوف با افزایش مالیات 10برابری 
هم نســبت به سال های اخیر مواجه شده اند که واقعاً برای آنها مشکلات 

فراوانی در پی داشته و کسب و کار آنها را دچار مشکل کرده است.
رئیــس این اتحادیه با تصریح اینکه افزایش مالیات موجب می شــود تا 
کسبه هم ناچار شوند قیمت کالای خود را افزایش دهند، اظهار می کند: 
کســبه دوست ندارند که قیمت اجناسشــان را افزایش دهند، اما وقتی 
مالیــات افزایش می یابــد و وقتی برای جایگزین کــردن همان جنس 
 فروخته شــده با افزایش قیمت بیش از حدی مواجه می شوند، چاره ای 

نمی ماند.
او تصریح کرد: متأســفانه مالیاتی که از اصناف دریافت می شود، بالاتر از 
ضریب ســود اصناف است و باید چاره ای برای کسبه و صنوف که نبض 

جامعه هستند، اندیشیده شود.

بررسی میدانی شیرازنوین از وضعیت صنوف در حال ورشکستگی و مالیات 10برابری توأم با رکود 

ریزش مشتری در دوران تورم 
     عماد: متأسفانه مالیاتی که از اصناف دریافت می شود، بالاتر از ضریب سود آنان است                               

آخرین وضعیت ایستگاه های در حال تکمیل فاز یک خط ۲ 
مترو مورد بررسی میدانی مدیریت شهری شیراز قرار گرفت. 
به گزارش شیرازنوین به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری 
شیراز، آخرین وضعیت ایستگاه های در حال تکمیل فاز یک 
خط ۲ مترو مورد بررسی میدانی مدیریت شهری شیراز قرار 
گرفت. شهردار کلان شهر شــیراز در این بازدید میدانی که 
سید ابراهیم حسینی، علی اکبر سلطانی و علیرضا اسکندری 

اعضای شــورای اسلامی شهر و جمعی از معاونان و مدیران 
شهرداری نیز حضور داشتند، از تلاش برای راه اندازی مابقی 
ایستگاه های فاز نخست خط ۲ مترو تا دهه فجر سال جاری 

خبر داد.
ارزیابی محمدحســن اسدی از فعالیت عمرانی ایستگاه های 
در حال ســاخت اســتقلال و دولت، قابل قبول و مطلوب 
بود که او در این راســتا بیان کرد: جلسات مستمر و پایش 

روزانه و هفتگی توسط مدیریت شهری و قرارگاه سازندگی 
خاتم الانبیا)ص( در حال انجام اســت تــا هیچ گونه تعلل و 
توقفی در اجرای پروژه ها به وجود نیامده و پیشرفت پروژه ها 

به صورت محسوس مشخص و کنترل شود.
بنا بــه اظهار این مقام ارشــد مدیریت شــهری شــیراز، 
برنامه ریزی های عملیاتی در راستای ادامه فاز یک خط ۲ از 
میدان امام حسین)ع( به سمت میدان آزادی و پس از آن به 
سمت میدان کلبه سعدی انجام شده که مطابق آن، عملیات 

اجرایی این فاز نیز تابستان 1۴0۴ پایان می یابد.
او در راســتای عملیات اجرایی خط 3 مترو نیز که از تقاطع 
بصیرت به ســمت میــدان راه آهن آغاز شــده، عنوان کرد: 
اقدامات اجرایی این خط که گسترش محور غربی خط یک 

را به دنبال دارد، با قوت در حال پیشروی است.
اســدی اجرا و بهره بــرداری خطوط متــرو را از مهم ترین 
اولویت های مدیریت شهری شیراز ذکر و تصریح کرد: شبکه 
ریلی متروی شیراز در مقایسه با کلان شهرهای هم تراز خود 

پیشرو است.
شــهردار کلان شــهر شــیراز ابراز امیدواری کرد که اجرای 
 خطوط مترو در کوتاه ترین زمان ممکن به مرحله بهره برداری 

برسد.
راه اندازی خطوط منتهی به حرم مطهر شــاهچراغ)ع( با راه 
دسترسی ریلی در دستور کار مدیریت شهری قرار دارد که 
این مقام ارشد شهری به برنامه ریزی و اقدامات لازم در این 

راستا در سال جاری اشاره کرد.

جلســه بررســی عملکرد مدیریت های توزیع نیروی برق شهرســتان ها در پیک بار تابستان 
1۴0۲ به صورت ویدئوکنفرانسی با حضور مدیران، کارشناسان مدیریت مصرف و رابطان دفتر 

روابط عمومی در شهرستان ها برگزار شد.
مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق استان فارس در این جلسه گفت: مشترکان پُرمصرف با 
کاهش مصرف برق در مقایسه با دوره قبل خود می توانند از پاداش صرفه جویی بهره مند شوند.

حمیدرضا کریمی فرد با بیان اینکه همکاری تمامی مشــترکان به ویژه مشترکان خانگی نقش 
قابل ملاحظه ای در حفظ پایداری شــبکه برق به خصوص در ساعت اوج مصرف خواهد داشت، 
ادامه داد: امســال همه مشترکان خانگی حتی مشترکان پرمصرف در صورتی  که مصرف برق 
خود را کاهش دهند، از پاداش ریالی روی قبض برق خود بهره مند خواهند شــد. وی با بیان 

اینکه وزارت نیرو مشوق های مالی خوبی برای مشترکان خانگی در نظر گرفته است، خاطرنشان 
کرد: به مشترکان خانگی مشمول این طرح، تا ۲0 برابر هزینه فروش برق به مشترکان، پاداش 
ریالی تعلق خواهد گرفت که در قبض برق لحاظ خواهد شــد. کریمی فرد، تعداد مشــترکان 
خانگی استان فارس را بیش از 8۴0هزار مشترک اعلام کرد و بیان داشت: این تعداد مشترک 
خانگی در حدود ۴۲ درصد ســهم مصرف انرژی را به خــود اختصاص می دهند که همیاری 
و مســاعدت آنان می تواند نقش مهمی در عبور موفق از پیک بار ســال جاری داشــته باشد. 
مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق اســتان فارس، یادآور شد: مشــترکان در مناطق عادی 
)غیرگرمسیری( با استفاده از دور کند کولرهای آبی به جای دور تند، استفاده حداکثری از نور 
طبیعی روز و به کارگیری لامپ های فوق کم مصرف )LED( و در مناطق گرمســیر با خاموش 
کردن کولرهای گازی اضافی و همچنین تنظیم دمای سیستم های سرمایشی و اسپیلت ها روی 

۲۴ درجه سانتیگراد )دمای آسایش( مشمول پاداش خواهند شد.
کریمی فرد با ابراز قدردانی از همکاری کلیه مشــترکان با صنعت برق اســتان از زمان شروع 
برنامه های مدیریت مصرف تاکنون، ابراز امیدواری نمود که همچنان با مشارکت هم استانی ها 
در رعایت الگوی مصرف برق، بتوانیم برق مطمئن و پایدار را تأمین نماییم و تابســتانی توأم با 

آسایش و آرامش را پشت سر بگذاریم. در بخش دیگری از این جلسه، مدیر دفتر روابط عمومی 
نیز به تشــریح عملکرد این دفتــر در خصوص مدیریت مصرف برق پرداخت. محمدرســول 
تحفه اظهار داشــت: طی ماه های اخیر، در راستای ترغیب و ایجاد انگیزه در مشترکان به ویژه 
مشترکان خانگی، اطلاع رسانی به مشترکان برق جهت صرفه جویی در مصرف به صورت مستمر 

انجام پذیرفت که خوشبختانه تاکنون نتایج مثبتی را به همراه داشته است.
وی انجــام مصاحبه وگــزارش خبری صدا وســیما، مصاحبه های رادیویــی، تلویزیونی، درج 
یادداشــت در جرایــد، انجــام تبلیغات محیطی در زمینــه مدیریت مصــرف، نصب بیلبورد 
و بنر، نشــر منظم اخبــار و گزارش هــا در مطبوعات اســتانی، خبرگزاری های کشــوری و 
اســتانی و ســایت های خبری وزارت نیرو و توانیر، بهره مندی از فضــای مجازی و گروه های 
پرمخاطــب در مدیریت های توزیع نیروی برق در شهرســتان ها، ســاخت نمایشــنامه های 
رادیویــی با موضوع مدیریت مصرف بــرق، برگزاری مســابقه و... را از دیگر عملکردهای این 
دفتــر عنوان کرد و ابراز امیدواری نمود که با همکاری مشــترکان بتوانیم گام های بلندی در 
 زمینه مدیریت مصرف برق در تابســتان و برخورداری مشــترکان از پاداش۲0برابری وزارت 

نیرو برداریم.

شهردار و عضو هیئت  رئیسه شورای اسلامی شهر شیراز بر ایجاد و سامان دهی باغ های مهربانو 
ویژه بانوان به نسبت عادلانه برای همه شهروندان در مناطق برخوردار و کم برخوردار یازده گانه 
تأکید کردند. به گزارش پایگاه اطلاع رســانی شهرداری شیراز، جلسه پیگیری مصوبه ایجاد و  
ســامان دهی باغ های مهربانو با حضور محمدحسن اسدی شهردار، افسانه خواست خدایی عضو 
هیئت رئیسه و رئیس کمیته خانواده و بانوان شورای اسلامی شهر و شهرداران 11 منطقه شیراز 
تشکیل شد. در این جلســه که روند ایجاد و سامان دهی باغ های مهربانو در مناطق یازده گانه 
مورد بررسی مدیریت شهری شیراز قرار داشت، نسبت به مسائلی نظیر جانمایی و تملک اراضی 
مناســب برای ایجاد این باغ در مناطق مختلف و همچنین سامان دهی و بهره برداری از آن در 

مناطقی که این پروژه فرهنگی اجتماعی ویژه بانوان تا حد مطلوبی پیش رفته، تأکید شد.
شــهردار شیراز در این جلسه از عزم شهرداری برای ایجاد و سامان دهی باغ مهربانو در مناطق 

یازده گانه خبر داد و  بر رفع موانع و تســریع در عملیات اجرایی به منظور اتمام به موقع تأکید 
کرد. محمدحســن اسدی که پروژه های مختلف شــهری را با حمایت شورای اسلامی شهر و 
همکاری خانواده بزرگ شــهرداری شیراز به نفع و برای شــهروندان اجرا می کند، از باغ های 
مهربانو به عنوان ایجاد ظرفیتی ویژه بانوان یاد کرد. این مقام ارشد مدیریت شهری شیراز، ایجاد 
باغ مهربانو را بســتری مناسب در ابعاد فرهنگی، اجتماعی و ورزشی و رویکرد نشاط، سلامت 
و گســترش توانمندسازی اقتصادی بانوان خواند. عضو هیئت رئیسه و رئیس کمیته خانواده و 
بانوان شورای اسلامی شهر شیراز نیز در این جلسه با تصریح بر ضرورت توجه به نیازهای بانوان 
در مدیریت شهری، در ایجاد و سامان دهی باغ مهربانو به نسبت عادلانه برای همه شهروندان در 
مناطق مختلف اعم از برخوردار و کم برخوردار تأکید کرد. افسانه خواست خدایی که به تفصیل 
درمورد مسائل جانمایی، تملک و سامان دهی باغ مهربانو در هر منطقه سخن می گفت، خواستار 

پیگیری و مانع زدایی در اجرای این روند و تســریع در عملیات این پروژه فرهنگی اجتماعی در 
تک تک مناطق یازده گانه شد . بنا به اظهار این مقام پارلمان شهری شیراز که تأکید ویژه ای به 
ایجاد و تقویت زیرساخت ها و پلازای شهری برای نشاط و امنیت بانوان و خانواده دارد، باغ های 
مهربانو بستری برای پاسخ گویی به نیازهای اجتماعی بانوان و رضایتمندی شهروندان است که 

همه مردم باید به  نحو شایسته از این باغ ها استفاده کنند. 

شهردار کلان شهر شیراز: خط سوم مترو به سمت راه آهن در حال پیشروی است 

فاز یک خط 2 سرعت گرفت 
تلاش برای بهره برداری از فاز یک خط 2 مترو تا دهه فجر سال جاری ادامه دارد 

مدیرعامل شرکت توزیع برق فارس خبر داد:

پاداش صرفه جویی برای مشترکان پرمصرف

شهردار شیراز اعلام کرد: 

در مناطق یازده گانه شیراز  مهربانو  سامان دهی باغ های 

قائم مقام شهردار شیراز مطرح کرد:

منطقه ۷ شهرداری شیراز همواره 
موردتوجه مدیریت شهری قرار دارد

قائم مقام شــهردار شــیراز با بیان اینکه منطقه ۷ از مناطقی بوده که همیشــه مورد توجه 
مدیریت شهری است، گفت: انتظار می رود در خدمت رسانی به شهروندان گام های بلندتری 
برداشته شود. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، آرش فرج زاده در آیین تکریم 
و معارفه شهردار و سرپرست شهرداری منطقه ۷ اظهار کرد: این منطقه از مناطقی بوده که 
همیشه مورد توجه مدیریت شهری اســت و انتظار می رود در خدمت رسانی به شهروندان 
گام های بلندتری برداشــته شــود. او به پیشــبرد پروژه های این منطقه نظیر پروژه کلان 

بزرگ راه سردار شهید استوار و پروژه های محرومیت زدایی تأکید کرد.
تقویت بســترهای مالی برای پیشــبرد امور منطقه، رسیدگی به فضای سبز و جلوگیری از 
خشــک شدن آن، ســامان دهی بزرگ راه خلیج فارس از پل فسا به عنوان ورودی شرقی از 

مواردی بود که قائم مقام شهرداری شیراز به آن اشاره و بر انجام بهینه تأکید کرد.
امیر عوض پور مدیرکل حراست شهرداری شیراز نیز در این آیین از اقدامات ارزنده و تلاشی 
که برای اجرای پروژه های متناسب با این منطقه و خدمات رسانی به شهروندان تقدیر کرد.

محمد جعفری سرپرســت شــهرداری منطقه ۷ نیز از تلاش های قاسم اکبری که اقدامات 
متعددی در حوزه های عمرانی، شهرسازی، خدمات شهری و فرهنگی در دوره تصدی خود 
در شــهرداری ابن منطقه انجام داد، تقدیر و ابراز امیــدواری کرد که گام های ارزنده ای در 

راستای خدمت رسانی به شهروندان و پیشبرد پروژه ها این منطقه بردارد.
بنا بر این گزارش، در این آیین از زحمات قاســم اکبری شهردار پیشین منطقه ۷ تقدیر و 

محمد جعفری به عنوان سرپرست شهرداری این منطقه معرفی شد.

رئیس اتاق بازرگانی فارس:

نیاز امروز حوزه اقتصاد، 
امنیت اقتصادی است

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی فارس گفت: نیاز امروز حوزه اقتصاد، امنیت 
اقتصادی اســت. به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانــی فارس، محمدصادق حمیدیان در 
دیدار اعضای هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی فارس با دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان 
با ارائه گزارشی پیرامون معضلات بخش تولید، صنعت و بازرگانی خارجی استان بیان کرد: 
امروز بخش تولید، بازرگانی و صادرات و واردات ما با مشــکلات متعدد روبه روست که برای 
حفظ و بقای خود نیاز به حمایت همه جانبه دارد. وی افزود: در شرایط فعلی نیاز است همه 
متولیان اعم از بخش دولتی و خصوصی برای حفظ و رونق تولید و اقتصاد کشــور و استان 
قدمــی مؤثر بردارند و ما در پارلمان بخش خصوصی اســتان در این زمینه آماده همکاری 
با تمام دلســوزان اقتصاد هســتیم. حمیدیان با قدردانی از فعالیت های دادستانی استان از 
فعالیت های اقتصادی ســالم و فعالان اقتصادی استان در قالب کارگروه حمایت حقوقی و 
قضایی از فعالیت های اقتصادی استان که هر هفته در اتاق بازرگانی فارس برگزار می شود، 
اظهار داشــت: اقدامات انجام شده در این کارگروه در کشــور منحصر به فرد است و ما به 
صورت هر هفته شاهد اتفاق های مثبت و نگاه حمایتی دستگاه قضایی از فعالیت اقتصادی و 

تسهیل فضای کسب و کار در استان هستیم که این اتفاق مثبت و مبارکی است.
در ادامه این جلسه سید مصطفی بحرینی دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان نیز گفت: 
عمده فعالیت های دادستانی در حوزه اجتماعی، پیشگیری از وقوع جرائم و پیگیری حقوق 

عامه است که جنبه های مثبت و حمایتی آن کمتر مورد توجه قرار گرفته است.
وی بــا تأکید بر اینکه حمایت از بخش تولید، اقتصاد و معیشــت مردم از حوزه های مهم 
ماســت، ادامه داد: حمایت از تولید و رونق اقتصاد را به عنوان مطالبه عمومی وظیفه خود 
می دانیم و تمرکز ما بر حمایت از اقتصاد ســالم و پویاســت. متأسفانه بخش تولید درگیر 
مشکلات متعدد داخلی و خارجی است که رویکرد حمایتی ما پرهیز از نگاه سلیقه و اجحاف 
به این بخش اســت. بحرینی با بیان اینکه در مباحث حوزه حمایت از سرمایه گذار واقعی و 
تولید و اقتصاد باید برای صنایع کوچک و متوسط از قانون به عنوان راهگشا استفاده کرد، 
اضافه کرد: قانون در تمام زمینه ها فصل الخطاب است اما در حوزه اقتصاد باید از قوانین برای 
حل و فصل مشکلات و تسهیل فضای کسب و کار و رونق اقتصادی استفاده شود. وی اظهار 
داشــت: در این شرایط همه دستگاه ها باید به تولید کمک کنند و نگاه حمایتی دادستانی 
می تواند ابزار قانونی در این زمینه باشــد. در این جلسه سایر اعضای هیئت نمایندگان اتاق 

بازرگانی فارس به بیان دیدگاه های خود پرداختند.

به گزارش شــیرازنوین به نقل از روابط عمومی و اطلاع رســانی اداره کل بهزیستی فارس برای 
سومین ســال پیاپی موفق به کسب امتیاز کامل شــاخص های ارزیابی عملکرد روابط عمومی 
بهزیســتی های سراسر کشور گردید. عبدالرحمان ســلیم حقیقی مدیر روابط عمومی بهزیستی 
فارس ضمن اعلام این خبر بیان داشــت: به اســتناد اعلام نظام نامه نظارتی ســتاد بر استان، 

روابط عمومی بهزیســتی فارس برای سومین سال پیاپی موفق به کسب امتیاز 100 و عملکرد 
عالی در بین روابط عمومی بهزیستی های سراسر کشور گردیده است.

ســلیم حقیقی ضمــن تبریک این موفقیت به تلاشــگران عرصــه روابط عمومی در ســتاد و 
شهرســتان های سراسر استان فارس گفت: اهمیت و جایگاه روابط عمومی به عنوان سرفصلی از 
اخلاق، علم و هنر در تبیین عملکرد و دستاوردهای سازمان بهزیستی بر کسی پوشیده نیست. 
بدون شک کسب امتیاز کامل و موفقیت روابط عمومی بهزیستی فارس برای سومین سال پیاپی، 
مرهون تلاش های شبانه روزی همه کارشناسان و رابطان ارجمند روابط عمومی در بهزیستی های 
سراسر استان فارس است. سلیم حقیقی اظهار داشت سازمان بهزیستی با دامنه فعالیت گسترده، 

بیش از 150 نوع خدمت و فعالیت را به جامعه هدف و عموم مردم ارائه می کند که شامل گستره 
خدمات از مشــاورات ژنتیک پیش از تولد تا سالمندی است  که نقش بسزایی در پیشگیری از 
معلولیت ها، پیشگیری از آسیب های اجتماعی و خدمات رسانی به افراد نیازمند خواهد داشت و 
شناساندن این مجموعه فعالیت ها به عموم مردم نیازمند احساس مسئولیت اجتماعی و حمایت 

خبرنگاران، اصحاب رسانه و دوستداران سلامت و رفاه اجتماعی است.
مدیر روابط عمومی بهزیستی فارس در پایان از خبرنگاران ارجمند و اصحاب رسانه برای همراهی 
و پوشش خبری تصویری فعالیت ها و خدمات بهزیستی فارس که برگرفته از حس نوع دوستی 

و مسئولیت پذیری اجتماعی آنهاست، تقدیر و تشکر کرد.

مدیر روابط عمومی بهزیستی فارس خبر داد: رتبه اول کشور شدیم

درخشش شاخصه های اطلاع رسانی فارس 
سلیم حقیقی: اصحاب رسانه مسئولیت پذیری اجتماعی خود را به نهایت رساندند


